

Radio CKUT 90.3 FM is currently seeking an Indigenous Programming and Outreach Coordinator

Full year part-time contract

21 hrs a week at \$16.33/hr

Start date: September 3rd, 2019

Please note: only Indigenous (First Nations, Inuit, and Métis) individuals will be considered for this position.

CKUT is committed to the further development, implementation, and realization of our mandate, which centres social justice values and underrepresented voices. As such, CKUT is hiring an Indigenous Programming and Outreach Coordinator to help increase Indigenous content and participation within the station, its programming, and its governance.

The Indigenous Programming and Outreach Coordinator, in collaboration with our current News Coordinator, will be tasked with growing news content specific to Indigenous issues. With the help of other department coordinators, they will also increase Indigenous-focused content within our Arts & Culture and Music departments. Through direct outreach and support, the Indigenous Programming and Outreach Coordinator will help facilitate the self-representation of local Indigenous communities and youth. In doing so, they will also encourage programming that is reflective of the plurality of Indigenous identities and experiences that exist.

In addition to their core tasks, the Indigenous Programming and Outreach Coordinator will be encouraged to take an active role in the station's governance. As a member of the Programming Committee, they will work collectively to ensure that Indigenous perspectives are being represented and that the station continues to realize its mandate and policies. In addition to the Programming Committee, the Coordinator will also be involved in consultations with other governing bodies within CKUT.

CKUT strives to be a progressive working environment and we recognize experiences outside of the formal workforce as important qualifications. We encourage ALL applicants to make mention of the diverse work experience that they may have had that would make them qualified for this position.

Duties:

- Outreach to Indigenous community and cultural centres, schools, and university groups to recruit volunteers.
- Jointly-coordinate and manage Indigenous programmers with respective department coordinators.
- Organize radio workshops at Indigenous high schools.
- With the help of volunteers, and in consultation with Indigenous and social justice organizations, develop Indigenous specific competency training and update existing station documents and policies.

- Participate in hiring a library science (MIST) intern to assist in the "decolonization" of the station's music library.
- Foster a link between pre-existing Indigenous radio stations in Montreal area and CKUT.
- Implement an infrastructure to ensure the continuation of high-quality Indigenous programming at the station after the contract ends.

Required:

- Experience with workshop planning and facilitation.
- Experience with volunteer outreach and coordination.
- Highly organized, detail-oriented, and able to manage multiple projects and timelines.
- Familiarity with alternative media, as well as local grassroots/social justice groups, organizers, and members of the CKUT and McGill community.
- Familiarity with non-hierarchical organizations and/or willingness to participate in collective decision-making.

Assets:

- Experience with audio editing software and recording equipment.
- Multilingualism, especially fluency in (an) Indigenous language(s), an asset.
- Familiarity with archival and cataloguing systems, especially Indigenous Knowledge Organization systems, an asset but not required.
- Knowledge of how to implement Indigenous cultural safety and competency training for a diverse group of people.
- Adaptive and able to work in a high-stress environment.

Please submit cover letter and CV to hire@ckut.ca no later than 11:59pm on Monday August 19th, 2019, specifying Indigenous Coordinator in the subject line. Only candidates that have been selected for an interview will be contacted.

Radio CKUT est à la recherche d'un.e coordina(rice)teur de réseautage et programmation autochtone

Conditions de travail

Contrat d'un an, 21 /heures par semaine, 16,33\$ / heure

Début: le 3 septembre, 2019

Veillez noter: ce poste est ouvert seulement aux individus Autochtones (Inuits, Métis, Premières Nations)

CKUT est engagé à créer un environnement progressif qui mettrait en valeur les contributions uniques que les individus des communautés sous-représentées et opprimées apportent sur les ondes et la vie communautaire. Tant dans notre programmation que dans nos politiques de gouvernance. En tant que tel, notre organisation est à la recherche de coordina(r)teur(trice) de réseautage et programmation autochtones pour nous aider à augmenter la production du contenu par et pour les personnes Autochtones, ainsi que augmentation de la participation des groupes autochtones à tous les niveau de la station.

Le coordina(r)teur de réseautage et programmation autochtone travaillera avec le coordina(r)teur de nouvelles actuel afin de faciliter une expansion de la programmation de nouvelles a crut pour inclure plus de contenu spécifique aux enjeux des personnes autochtone Ainsi qu'avec nos autre département, pour produire plus de programmation autochtones axées sur les arts et culture ainsi que musique.

Par bias de réseautage direct avec les organismes de ressources pour les personnes autochtones à Montréal, le coordina(r)teur de réseautage et programmation autochtone va tenter d'encourager la participation de ces communautés dans la programmation, la vie communautaire et la gouvernance de CKUT.

Taches:

- Réseauter avec les communautés autochtones, centres culturels, écoles et groupes universitaires afin de recruter des nouveau membres de la station.
- Création et coordination du contenu autochtones en collaboration avec les têtes de départements différents.
- Organiser les ateliers de radio dans les écoles autochtones.
- Avec l'aide des bénévoles et des organisme communautaires, développer et mener les ateliers de sensibilisation des populations diverses a crut envers les enjeux autochtones Assurer que les politiques de gouvernances de CKUT reflet ces enjeux.
- Participer au recrutement de stagiaire en science d'information qui facilitera la décolonisation de la bibliothèque de musique de CKUT.
- Cultiver les liens entre CKUT et les stations de radio autochtones dans la région de Montréal.
- Mettre en place des structure pour la continuation de la programmation autochtone a crut après la fin du contrat.

Éxigences:

- Expérience de planification et coordination d'ateliers.
- Expérience avec la coordination et gestion des bénévoles.
- Personnes très organisés, soucieuses de détails et capables de gérer de multiples projets et échéances.
- Familiarité avec les media alternatives, ainsi d'organismes communautaires et de groupe de justice sociale.
- Familiarité avec les structures de gouvernance non hiérarchiques et expérience ou volonté d'apprendre le fonctionnement de la gestion collective.

Atouts:

Expérience en production radio / sonore, et techniques d'enregistrement

Capacité à travailler sous pression et à respecter des délais stricts

Être multi-langue, surtout dans une des langues autochtones est un atout

Familiarité avec les systèmes d'archivages et de bases de données, surtout en ce qui concerne les systèmes autochtones d'organisation de savoir

Expérience de sensibilisation des groupes diverses aux enjeux des expériences des personnes autochtones.

Veuillez soumettre votre résumé ainsi qu'une lettre de motivation à [hiring@ckut.ca](mailto: hiring@ckut.ca) avant 11:59pm le Lundi, 19 Août 2019. Seulement les candidatures sélectionnées pour entrevue seront re-contactées.

À PROPOS DE CKUT

CKUT 90.3 FM, est une station radio communautaire et universitaire à but non lucratif située à Montréal. En tant que radio universitaire et communautaire, la mission de la station est de fournir un service essentiel à la communauté montréalaise dont les besoins ne sont pas adressés par les radios commerciales et/ou de masse. CKUT ne fonctionne pas seulement en tant qu'une alternative au statu quo, mais aussi en tant que ressource collective viable. CKUT s'agit de plate-forme de formation pour la communauté montréalaise et étudiante auxquelles elle fournit un service essentiel.